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\ry imieniu mieszkafcow zwracam sie z upnejmQ proibE o przytEczenie do miejskiej sieci

cieplowniczej w 2023 roku nieruchomoici znajdujEcych sie przy ulicy 3-go Maja.

Prosze o pozytywne rozpatrzenie mojej proiby.

Z powaraniem.


